
Grundejerforeningen Eskov Strandpark  Side 1 
Bestyrelsesmøde 
 

Bestyrelsesmøde den 12/6 2023 
Til stede : Torben, Svend, Kurt, Lissa og Erik samt Malene 
Afbud : Ingen 
 
 
REFERAT 
 
0. Konstituering af bestyrelsen 
Bestyrelsen konstituerede sig med  

• Kurt Pehrson som kasserer  

• Erik Linde som næstformand 
 
1. Underskrivelse af seneste referat 
Referat fra bestyrelsesmøder og generalforsamling samt bestyrelseserklæring efter generalforsamling blev 
underskrevet af de tilstedeværende. 
 
2. Økonomi 
Kører planmæssigt.  
 
3. Henvendelser fra grundejere m.fl. 
 
Stranddalen 73 
Jeg så på generalforsamlingens indkaldelse, at det foreslås at lægge slotsgrus på vejene. Som vej-ingeniør 
kan jeg ikke anbefale det. Materialet er ikke egnet til de relativt store mængder trafik, som vi har i 
kvarteret. Materialet er ikke egnet til at ligge på skrånende veje. Dem har vi en hel del af.  
Da prisen samtidig er højere end traditionel stabiltgrus synes jeg, at det vil være en urimelig stor udgift på 
vejene som vi ikke får nogen værdi af.  
 

SVAR:  
Tak for saglig og erfaringsbaseret orientering.  

 
Eskovvej 112 
På en nærliggende grund står et træ så tæt på vejen, at det er til gene for trafikken.  
 

SVAR:  
Vi opfordrer til at kontakte grundejeren med det generende træ. Hvis ikke dette fører til en løsning, kan 
Eskovvej 112 kontakte Skive Kommune, der så vil kontakte grundejeren med det generende træ.  

 
4. Status på ny rørlægning 
Skive Kommune har sendt grundejerforeningens ansøgning og bilag til den konsulent, der skal løse opgaven 
for Skive Kommune. Kommunens konsulent har stillet nogle supplerende, konkrete spørgsmål, som vores 
leverandør svarer på. Der sker således omsider noget i sagen.  
 
5. Punkter til drøftelse og orientering 
Info-skabet ved shelters er blevet forsynet med nye stolper og nyt ”tag”, så det nu ser flot og nyt ud.  
 
Etablering af Nøddelund afventer bedre vejrlig. Beplantning i den nuværende tørke er ikke hensigtsmæssig.  
 



Grundejerforeningen Eskov Strandpark  Side 2 
Bestyrelsesmøde 
 

Bestyrelsen har gennem tiden modtaget med forslag til legeredskaber m.v. Derfor vil bestyrelsen overveje 
muligheder for at indrette legepladsen, så den også har tilbud til lidt større børn. Legeredskaber og deres 
korrekte montering med faldunderlag m.v. er bekostelige. Det vil derfor være et lidt længerevarende 
projekt, men tankerne starter nu.  
 
Bestyrelsen har fået oplyst priser på offentlig el-lader hos Norlys 

• en lyn-lader koster 1 mill. kr.  

• en langsom lader koster 100.000 kr. 
Bestyrelsen vil på baggrund af disse priser ikke arbejde videre med etablering af en offentlig el-lader.  
 
En løsning for den enkelte grundejer kunne være at leje en ladeboks hos Norlys. Etablering koster ca. 3.000 
kr. og den månedlige leje er 79 kr. (https://norlys.dk/opladning/andelshavertilbud/) 
 
Leverandør kontaktes for at aftale igangsættelse af forskønnelse og omlægning af grenplads.  
 
6. Næste møde  
Den 11/9 2023 kl. 17.00. 
 
7. Eventuelt 
Intet til dette punkt.  
 
 
 
_______________________    
Formand Torben Snedker    
 
 
_______________________   _________________________ 
Kurt Pehrson    Erik Linde 
 
 
_______________________   _________________________ 
Lissa Højmose    Svend Marcussen 
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